
Kulturudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 8. januar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 76

I Martin Magnussens bog "De forsvundne nazidokumenter" fremgår det, at der stadig er

mange uafklarede spørgsmål i sagen om de omfattende tyverier fra Rigsarkivet. Finder

ministeren det rimeligt, at Københavns Politi begrunder deres afslag på aktindsigt i sagen

over for Martin Magnussen (og journalister) med, at det er for ressourcekrævende?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bertel Haarder

formand
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